

## Additional Information

1. If the elector inadvertently spoils a ballot paper, he may return it to the deputy special returning officers who, on being satisfied of the fact, shall give him another ballot paper.

2. If an elector votes for more than one candidate, or makes any mark on the ballot paper by which he can afterwards be identified, his vote will not be counted.

## Form No. 15

AFFIDAVIT OF QUALIFICATION  
(ss 44(5))

I, the undersigned, do swear (*or*) solemnly affirm

1. That my name is .....  
(*Insert full name, surname last*)

\*2. That the name of the elector of whom I am a dependant is .....  
(*Insert full name of elector, surname last*)

3. That my (*or*) his unit or department is .....

4. That my (*or*) his Social Insurance Number is ..  
.....

5. That I am a Canadian citizen.  
(*or*)

That I am a British subject, other than a Canadian citizen, was qualified as an elector on June 25, 1968 and have not ceased to be ordinarily resident in Canada since that date.

†6. That I have attained the age of 18 years.

7. That I have not previously voted at the pending general election.

8. That the place of my (*or*) the elector's ordinary residence in Canada, as shown on the statement made by me (*or*) him under section 27 or 35 or subparagraph 44(2)(d)(iii) of the *Special Voting Rules*, is .....

(*Here insert the name of the city, town, village or other place in Canada, with street address, if any*)

## Renseignements supplémentaires

1. Si l'électeur gâte par inadvertance un bulletin de vote, il peut le remettre aux scrutateurs spéciaux qui, lorsqu'ils sont convaincus de ce fait, doivent lui donner un autre bulletin de vote.

2. Si un électeur vote pour plus d'un candidat ou fait sur le bulletin de vote une marque par laquelle il peut par la suite être identifié, son vote ne sera pas compté.

## Formule n° 15

AFFIDAVIT SUR L'HABILITÉ À VOTER  
(Par. 44(5))

Je, soussigné, jure (*ou*) affirme solennellement

1. Que mon nom est .....  
(*Insérer le nom au long—*

.....  
*Nom de famille en dernier lieu*)

\*2. Que le nom de l'électeur dont je suis une personne à charge est .....  
(*Insérer le nom de l'électeur au long—*

.....  
*Nom de famille en dernier lieu*)

3. Que mon (*ou*) son grade ou ministère est .....

4. Que mon (*ou*) son numéro d'assurance sociale est .....

5. Que je suis un citoyen canadien.  
(*ou*)

Que je suis un sujet britannique, autre qu'un citoyen canadien, que j'avais qualité d'électeur le 25 juin 1968 et n'ai pas cessé de résider ordinairement au Canada depuis cette date.

†6. Que j'ai atteint l'âge de 18 ans.

7. Que je n'ai pas déjà voté à l'élection générale en cours.

8. Que le lieu de ma résidence ordinaire (*ou*) de la résidence ordinaire de l'électeur au Canada, comme l'indique la déclaration établie par moi (*ou*) lui en vertu de l'article 27 ou 35 ou du sous-alinéa 44(2)d) (iii) des *Règles électorales spéciales*, est .....

(*Insérer ici le nom de la cité, de la ville, du village ou de toute autre localité au Canada, avec la rue et le numéro, s'il en est*)